
 

 
 

Poznań, 3 stycznia 2017 roku 

 

Interpelacja 

ws. barierek grodzących drogę na przystanek tramwajowy PST Słowiańska 

  

Szanowny Panie Prezydencie,  

Sprawą barierek grodzących drogę na przystanek tramwajowy PST Słowiańska 

zajmujemy się już od wiosny 2016 roku. Mając na uwadze ostatnie odpowiedzi Prezydenta w 

omawianej sprawie, jak również ostatnią korespondencję stowarzyszenia Projekt Poznań z 

dyrekcją Zarządu Dróg Miejskich (przekazaną do wiadomości również Panu Prezydentowi), 

pragnę dopytać o kilka kolejnych, nurtujących mnie kwestii: 

1. Czy barierki faktycznie znajdują się na działce 1/22 (ark. 34, obręb Winiary), czy w 

pasie drogowym (działka 1/53, ark. 34, obręb Winiary), którego właścicielem jest miasto? 

2. Czy miasto ma obowiązek grodzenia wszystkich działek, których nie jest właścicielem? 

3. Skoro nie można wykonać nakładów polegających na usunięciu barierek na działce (to 

wynika z pisma ZDM do stowarzyszenia), która nie jest w pełni własnością miasta Poznania, 

to dlaczego wykonano nakłady w postaci postawienia tych barierek i ich konserwacji? 

4. Jakie są plany miasta Poznania wobec działki 1/22 (ark. 34, obręb Winiary)? Czy 

miasto planuje ją zagospodarować pod cele publiczne (np. park), czy docelowo sprzedać? 

Jeżeli tak, to na jaki cel (budownictwo mieszkaniowe, supermarket)? 

Z góry bardzo serdecznie dziękuję za wyczerpujące odpowiedzi. 

 

Łączę wyrazy szacunku, 

Mateusz Rozmiarek 

Radny Miasta Poznania 


